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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström (via Zoom)

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Vice ordförande SNF Josef Jörgensen

Ordförande Foc Martin Bergström (via Zoom)
Ordförande FARM Marcus Möller

Talman Erik Broback

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Mijo Thoresson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Nya restriktioner Kåren har kommit med nya restriktioner. Styret hade ett möte i måndags där
vi diskuterade restriktionerna. Carl säger att vi inte behöver diskutera det igen,
men han ville ta upp det för att få ut informationen till sektionens medlemmar.
Linnea ska skriva ner det viktigaste vi kom fram till i protokollet. Ingen har
frågor.
Sammanfattning av kårens nya restriktioner och måndagens diskussion:

• Alla arrangemang som involverar alkoholförtäring lyder under de nuva-
rande lagarna för serveringsställen, vilket i praktiken innebär sittande
förtäring i sällskap om max 8 personer med minst 1 meters avstånd samt
att arrangemanget ska vara avslutat senast 23.

• Privata bokningar av Focus räknas som privata tillställningar och kommer
alltså ha en maxgräns på 20 personer. Notera att ovanstående punkt
fortfarande gäller om alkohol är involverat.

• Bokningar av Focus av kommittéer och liknande för arrangemang för
sektionen räknas inte som privat tillställning och har alltså inte en övre
gräns. Däremot rekommenderar kåren en gräns på halva brandgränsen
(vilket för hela Focus är 55 personer) och planeras det inför fler ska detta
vara motiverat och finnas med i riskbedömningen.

• FIF får fortsätta med sin vardagliga verksamhet men det är förbjudet
med större arrangemang inomhus.

• Aspningar får genomföras fysiskt men det uppmuntras att hålla digitala
arrangemang samt många arrangemang så att det inte blir lika stor press
på asparna att dyka upp på alla arrangemang.
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§5 Sektionsmöte Erik har förslag på datum. Presidiet planerar att ha två möten, 22:a och 24:e
februari. Det första mötet kommer vara mer administrativt och deadline för
verksamhetsplaner och -berättelser är 17:e februari. De vill gärna att vi lägger
våra propositioner då också. Erik öppnar för frågor.
Carl undrar om det kommer bli två olika möten eller ett möte som ajourneras.
Erik svarar att det kommer bli två ordinarie sektionsmöten och alltså dub-
belt av allt (kallelse, föredragningslista osv). Carl undrar om vi haft dubbla
sektionsmöten någon gång förut, men Erik tror inte det.
David undrar om det kommer delas ut två dumvästar. Erik svarar att vi måste
ta upp frågan på båda mötena, men man kan argumentera för att dumheterna
för det andra mötet måste ha skett mellan sektionsmötena och alltså kommer
det nog inte vara ett problem.
Axel undrar om det planeras mat till båda och vilka som i sådana fall ska laga
maten. Erik svarar att de i nuläget planerar inför att hålla det på distans och
då blir det inte mat. De planerar även inför att restriktionerna släpper och i
sådana fall vore det trevligt att ha mat. Den sidan av sektionsmötet brukar
däremot styret sköta och det är svårt för presidiet att laga mat under mötet.
Nästa möte är det Foc och FARM som ska laga mat, om det blir mat.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Linnea har fixat med nycklar. Det är nyckeldag imorgon för FIF, FARM och
FnollK. Hon har upptäckt att vissa nyckelavtal saknas men det verkar lösa sig.
Reglementet var tydligen inte uppdaterat sen LP4 och LP1 men det ska vara
rätt nu. Hon är taggad på att komma igång igen.
Mijo har både svarat på och skrivit mejl. Han har jobbat med schemat för
sektionens vecka men det är svårt för han har inte alla datum. Han har gjort
en grej till men han är glömsk.
Axel har haft mycket att göra innan nyår. Han har bokfört en massa och
svarat på allmänna kassörsfrågor. Ett paket som skulle till Foc kom fel och
leverantören påstod att fakturan inte var betald trots att den var det. Han
fixade med FnollK:s kyl, en faktura kring ftek, den preliminära budgeten för
22/23 och Zettles returbetalningar. Han löste fakturor till högskolan för GG:s
arr, men det har kommit in en faktura för Helikoptern sedan dess. Linnea
informerar om att det är för sent för den eftersom fakturan borde ha skickats
till högskolan innan årets slut. Axel har gett FIF pengar för de hade inga. Han
har räknat kassor med Carl och städade styretrummet med Linnea, Carl och
Mijo.
David har varit dålig på att informera om det, men han tar studieuppehåll
från och med nu. Han ska jobba och tjäna lite pengar. Vice och sekreterare
rekommenderar sektionen att ta sabbatsår; det är bra för ens mentala hälsa.
Emelie var på en utbildning om mental hälsa i tisdags. Det var riktigt givande.
Hon ska börja imorgon med samogrejer och har en liten lista över saker som
ska göras.
Carl känner sig utvilad och redo inför en ny läsperiod. Han informerar om att
kärnstyret har börjat ha gemensamma arbetstillfällen varje tisdag eftermid-
dag/kväll. Om man har frågor är det ett bra tillfälle att ställa dem.

§6.2 DP DP har pub utan runda idag. Det är första arret med de nya restriktionerna
och det ska bli spännande att se hur det går.

§6.3 F6 Det var ET-raj förra veckan vilket var gött att arra. Det var mysigt. Törbo-
burgarna var jäkligt goda. F6 är på väg upp till Sälen just nu och är borta
till på söndag. Därefter är det gasqueplanering och ett riktigt gött arr nästa
vecka på fredag. Jesper har fixat med kvitton och liknande. Alla i F6 jobbar
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på ordentligt.

§6.4 FnollK FnollK hade första mötet i tisdags. Det var kul att komma igång.

§6.5 SNF SNF har mest haft fokus på cocktailpartyt senaste veckan. De får det att gå
runt med restriktionerna.

§6.6 Foc Foc har blivit av med flipperspelen nu. Det blev ganska bra värde på flipperhy-
ran. Veckan de hyrde spelen blev två månader. De planerar för aspning, flipper
DuP och lite annat.

§6.7 FARM FARM har haft en lugn första vecka. De hade överlämning i tisdags med FARM
och Marcus ska ha ordförandeöverlämning i eftermiddag.

§6.8 Talmanspresidiet Erik har justerat senaste protokollet som borde komma upp på ftek idag. Pre-
sidiet har börjat prata om sektionsmötena.

§7 Utbildningar Carl ska göra lite reklam för två av kårens utbildningar.

§7.1 Suicidprevention Utbildningen går vid två tillfällen, 26:e och 27:e januari. De arrangeras av
suicidprevention i väst. Rekommenderad att gå på om man är sugen. Anmälan
är senast 17:e januari (dvs tre dagar sedan) för garanterad mat och plats. Maten
går ingen miste om för det kommer ändå vara på distans Carl frågar om Emelie
vill tillägga något. Hon säger att det är en jättebra utbildning. Carl säger att
det är för alla chalmerister, inte bara sektionsaktiva.

§7.2 Våldsprevention Emelie informerar om att utbildningen handlar om olika sorters våld (våld
i hemmet, sexuella trakasserier osv) och hur man pratar med personer som
blivit utsatta. Carl säger att utbildningen även handlar om hur man agerar som
arrangör. Minst fyra per sektion ska anmäla sig. Felix undrar vilken dag det är.
Carl svarar att utbildningen är 19:e februari och anmälan stänger 16:e. Jesper
har gasque den dagen. Lowe har redan gått på en våldspreventionsutbildning,
i somras. F6 har också personer som gått på den. Carl säger att det är väldigt
bra om FnollK skickar en eller två. Felix ska titta på det och åminstone gå på
den själv.

§8 Avsägelse, SNF Hugo Bäckman vill hoppa av som veckobladerist i SNF. Josef har inte fått
mycket info. Hugo hade funderat på det ett tag och har nu bestämt sig. Carl
frågar hur det påverkar SNF. Josef svarar att de kommer fortsätta utan att
tillsätta en ny och han tror de klarar sig bra. Carl yrkar på att godkänna
avsägelsen.
Beslut: Att godkänna Hugo Bäckman avsägelse från SNF 21/22.

§9 Studentbarometern Weidow har varit på Carl på det senaste om studentbarometern. Det är en
enkät från kåren som bland annat rör psykisk ohälsa. Vi får se resultaten för F
och TM och Weidow använder dem som underlag för att göra förändringar på
programmet. Utan hög svarsfrekvens blir det ett sämre underlag och han får
svårare för att få genomföra förändringarna.
Weidow har sagt att han kan bidra med pengar om det är något vi vill göra
för att öka svarsfrekvensen. Han föreslog att beställa bullar från NyFiket och
dela ut dem till personer som har svarat.
Barometern brukar dessutom vara en tävling mellan programmen och Weidow
vill slå maskin. Masterprogrammen ingår i tävlingen, bland annat har TM ENM
och F Physics, så vi får även rikta information mot masterprogrammen.
Marcus tycker det är en bra ide med bullar och kaffe. Mijo funderar över vilka
det är som svarar minst och om vi kan göra en riktad satsning på något särskilt
program. Erik undrar vem som ska dela ut bullarna. Linnea säger att för två
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år sen var det SNF som delade ut bullar, något som Erik också känner igen.
Erik håller med. Carl frågar vad SNF tycker. Josef svarar att SNF gör samma
sak för kursutvärderingar och borde kunna göra om det behövs.

§10 Skyddsrummet,
stormöte och
sektionsaktivastäd

Carl säger att skyddsrummet behöver städas. David säger att det är mycket
som behöver städas för det ser förjävligt ut. Han frågar om vi vill man göra en
heldag av det med stormöte och städning på samma dag. Linnea undrar när
stormötet är. David svarar att det blir nästa söndag (30/1) som tidigast.
Carl har en ordningsfråga, för att förtydliga för våra nya medlemmar. Vad är ett
stormöte och vad är skyddsrummet? David informerar. Skyddsrummet ligger
i slutet av korridoren bakom den stora dörren. Det är ett förvaringsutrymme.
Vi har plats i en av burarna och där förvarar vi all vår skit. Problemet är att
vi förvarar all vår skit där och aldrig städar. Det kan bli brandrisk i värsta fall.
Vi har även ett visst ansvar att hålla det rent utanför buren. Carl säger att
det är dödsstraff på att ställa saker i gången och att Joy har sagt att om man
måste ställa saker utanför buren ska man sätta lappar på dem med datum för
när de tas bort.
David fortsätter informera. Stormöte är ett möte för alla sektionsaktiva där man
går igenom ny information, har mindre utbildningar och har diskussionspass.
Det finns möjlighet att ställa frågor och det bjuds på fika. Lowe har en fråga
angående skyddsrummet. Gustav planerar sektionsaktivastäd snart och Lowe
funderar på om vi ska ta det på samma dag som städning av buren. Det går
ändå inte att alla städar samtidigt eftersom buren är så trång. Gustav tänkte
ha städet nästa söndag, dvs när David tänkte ha stormöte. David skulle kunna
flytta det igen och frågar hur lördagen (29/1) funkar. Felix säger att FnollK
har överlämning då. Carl tror att båda går att ha på en dag.
David spikar stormöte 29/1. Lowe undrar om vi kan planera in sektionsaktiva-
städ på söndagen när vi ändå håller på. Det kan vi.

§11 Sektionens vecka Mijo informerar om sektionens vecka. Den är 19:e till 26:e februari och börjar
med F6-gasque och slutar med sektionens middag. Just nu finns det en ledig
lunch och en ledig middag, om man inte räknar med söndag 27/2 som Mijo
råkade glömma. Hittills är schemat:

• Gasque 19/2
• Phadder vår 21/2
• Sektionsmöte 22/2 och 24/2
• DuP och Fantomenfilm 25/2
• Sektionens middag 26/2
• Brudar och bärs 23/21

• Blodlunch, obestämd lunch
• Kärnstyretlunch, obestämd lunch
• SNFöreläsning (kanske), obestämd lunch.

Marcus undrar om det finns någon ledig lunch. Mijo svarar att det garanterat
finns en. Carl frågar om det blir en företagslunch och Marcus svarar kanske.

§12 Övriga frågor

§12.1 Soffa David säger att det finns en soffa i skyddsrummet. Vet någon vems det är?
Axel beskriver den som blommig. Emelie beskriver den som ful. Lowe tror att
det är Focs. Martin försöker säga något men det hörs inte. Han undrar vad vi
frågar om och Mijo förtydligar. Martin säger att soffan definitivt är Focs och

1Datumet bestämdes efter mötet men innan protokollet justerats och har lagts till i efter-
hand för att inte skapa onödig förvirring.
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att den ska slängas. David är nöjd.

§12.2 Institutionsråd Fysikinstitutionen har ett jämlikhetsråd som Emelie sitter i. Det är bra med
kontinuitet och Emelie vill ha klartecken att det är okej att hon sitter kvar ett
år till. Styret är okej med det.

§13 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:56!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Mijo Thoresson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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